
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 3. september 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål N

Hvorfor har ministeren ikke oplyst til Folketinget, at der var problemer med

den danske model for støjberegninger og flyvemønstre på F-35 kampflyet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).

På udvalgets vegne

Jan Johansen

næstformand
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